
Do třetice Noci mistrů všeho dobrého ... 
 
V pořadí již třetího ročníku přehlídky těch nejlepších sportovců za uplynulý rok se 
mohli zúčastnit všichni příznivci bojových a silových sportů dne 13. prosince. 
Ačkoli číslo tři samo o sobě nikterak kulaté ani slavnostní není, atmosféra a duch 
celého večera nasvědčoval pravému opaku. Konec konců říká se do třetice 
všeho dobrého ...  
 
Oproti poslednímu ročníku doznal tento již tradiční večírek mnoha změn. A jak 
jsme se mohli přesvědčit na vlastní oči, všechny změny mířily k pozitivnímu 
vyznění a kladnému hodnocení večera. Jestli to takhle půjde dál, můžeme se 
jednou těšit na to, že Noc mistrů budu brána jako velkolepá sportovní podívaná, 
která svým pojetím a programem bude konkurovat ostatním sportovním akcím a 
kdo ví, třeba se příště ani nebudeme muset obávat zvoleného data a času, které 
se jako minulý rok krylo se Slavíky. 
 
Jelikož se třetí ročník táhnul ve znamení změn, Noc mistrů si vybrala i nové 
prostory. Z Kongresové centra na Vyšehradě, které doposud hostilo tento 
výjimečný den, se přestěhovala Noc mistrů na Chodov. Zázemí letošnímu 
ročníku poprvé propůjčil Top Hotel Praha, který vdechl tomuto slavnostnímu 
večeru nový a svěží nádech. Top Hotel Praha nabídl reprezentativní prostory i 
zázemí, které podtrhlo významnost akce a vytvořil patřičnou slavnostní náladu. 
Jediným problémem, se kterým se celý večer všichni vystupující potýkali bylo 
jeviště, jehož, oproti poslednímu ročníku, zmenšené rozměry leckdy tak tak 
stačili potřebám sportovců a ti tak byli nuceni přizpůsobovat svůj program 
rozměrům jeviště, které jim bylo k dispozici.  
Večer ale nebyl o formě, ale především o obsahu a tak těmi nejdůležitějšími 
osobami byli právě ti ocenění sportovci. Program se rok od roku zpestřuje a ten 
letošní byl zcela přeplněný úžasnými ukázkami a sportovními výkony, ale i 
speciálními hosty. Prostě a jednoduše se bylo na co dívat.  
 
Večer začal v osm hodin. A jako již tradičně ho zahajovala taneční skupina 
Epidemic, která svým tanečním vystoupením dokonale naladila přítomné na 
dobrou vlnu. 
Poté přivítali diváky večera moderátorská dvojice známá již z posledního ročníku, 
tedy Michal Dusík a Kateřina Veckerová. 
 
Speciálním hostem večera byla zahraniční návštěva. Její excelence 
velvyslankyně Čínské lidové republiky její excelence, madam Huo Yuzhen, která 
svou účastí podtrhla významnost této události ve sportovním světě. Přinesla s 
sebou i příslib podpory takovýchto akcí. Její neustále usměvavá tvář a spokojený 
výraz naznačoval, že její návštěva na Noci mistrů rozhodně nebyla poslední. 
Hned na začátku programu ji moderátor celého večera, zkušený a ostřílený 
komentátor České televize Michal Dusík neváhal přivítat v její mateřštině. 
Madam Huo Yuzhen pak převzala květinu z rukou předsedy České unie bojových 
umění Slavomíra Svobody. 



 
Následovala ukázka Taekwondo WTF, která stejně jako minulý rok nenechala 
nikoho chladným, dokázala diváky opět zvednout ze židlí, protože členové 
exhibičního týmu Moohwa si opět připravili program, ve kterém lítaly třísky i 
ovoce na všechny strany. Svým dokonalým uměním a provedením byli příslibem, 
že tento večer se ponese v duchu kvalitní podívané. Jejich vrcholným číslem, 
stejně jako tomu bylo i u předchozího ročníku, se stala ukázka skopnutí jablka z 
hrotu nože se zavázanýma očima. Jejich podívaná měla velký úspěch a tak jim 
byli diváci ve VIP sekci ochotni odpustit i ta jablka a třísky, které celou dobu 
vystoupení lítala jejich směrem.  
 
Jednou z novinek a příjemných překvapeních večera bylo vystoupení České 
asociace tradičního karate, která tentokrát vyslala své nejmladší bojovníky. Jejich 
nejmladší naděje na budoucí úspěchy dokázaly, že si s dospělými karatisty 
budou moci brzy podat ruce a že tradice toho sportu v České republice má své 
zástupce a naděje u mladé generace.  
 
Následné sambo, v podání pánů Lukáše Blažka a Tomáše Čeryka jen dokázalo, 
že jde-li o skutečně precizní ukázku není proč se šetřit. A tak oba aktéři 
simulovaného zápasu využívali celou plochu prostoru jeviště a svými chvaty 
představili sambo jak se sluší a patří.  
 
Minulý rok diváci České televize i přítomní v sále žasli nad uměním WuShu. 
WuShu se stalo tento rok nováčkem v Olympijském klání a Česká televize z 
tohoto umění a bezesporu velké bojové podívané během přenosů z Olympiády v 
Pekingu odvysílala celých 90 minut. Komentátorem této podívané nebyl 
samozřejmě nikdo jiný než již zmiňovaný Michal Dusík. WuShu v českém 
podání, na malém jevišti Top Hotelu Prahu, při Noci mistrů, dokázalo, že se 
rovná špičce v bojových uměních a pohladilo na duši nejen odbornou veřejnost a 
laické diváky, ale i její excelenci velvyslankyni Čínské lidové republiky, která byla 
s provedením a prezentací toho bojového umění velmi spokojena.  
          
Iaidó bylo další z novinek, které jsme mohli obdivovat. Ukázka, která se nám 
naskytla tento večer v podání Tomáše Kyncla, předvedla typickou „cesta duševní 
rovnováhy a okamžité reakce“. Její protagonista nám bravurně předvedl, jak toto 
japonské bojové umění o ovládaní meče s technikou založenou na kontrole 
pohybu a tasení vypadá.  
 
Jednou z nejzajímavější a bezesporu nejdiskutovanějších ukázek večera se stalo 
Sumó. Jaroslav Poříz, náš nejúspěšnější reprezentant v tomto odvětví, se sám 
chopil mikrofonu, aby diváky uvedl do tajů tohoto sportu. Popisoval jednotlivé 
prvky techniky boje a přípravy na něj. Všichni ti, kteří očekávali dva urostlé 
bojovníky, jak jsme zvyklé ze zahraničních zdrojů, byli zřejmě více než 
překvapeni, když na podium vkráčel jeden poměrně subtilní muž a s ním přeci 
jen o trochu urostlejší kolega.  České publikum se tak poprvé mělo možnost v 
Noci mistrů ponořit do tajů tohoto, pro nás stále ještě přeci jen v celku exoticky 



vyhlížejícího sportovního odvětví. Nejeden divák v sále se neubránil úsměvu, 
vyvolaného tradičním oděvem bojovníků, který se skládá pouze z bederního 
pásu zvaného mawaši. Ukázka kterou zápasníci předvedli, však sklidila ohromné 
ovace a proto si můžeme být jisti, že v tradici ukázek Sumó budeme pokračovat i 
v příštím roce.  
 
Český svaz karate, je každým rokem jednou z nejpočetněji oceňovanou skupinou 
sportovců a letos tomu nebylo jinak. Tým Kata ve složení Jakub Tesárek, 
Jindřich Pilmann a Lukáš Janda byli nuceni svůj program trochu přizpůsobit 
prostoru jeviště. Ale poradili si s tím výtečně a předvedli program o dvou různých 
částech, které do sebe zasadili. Po skončení své ukázky se ani nestihli převléci a 
ještě ve sportovním oděvu si všichni tři přišli pro ocenění v podobě plakety České 
unie bojových umění.  
 
Hudební seskupení Bengas si pro večer třetí noci připravilo hned dvě písně, 
kterými prokládali a zpestřovali program. Stejně jako Walda Gang, který se v 
letošním ročníku stal novinkou. 
 
Český svaz Fullcontactu předvedl FreeStyle. Letos poslal svého zástupce a 
úspěšného reprezentanta Pavla Benedikta, který doslova prolétával po celém 
vyhrazeném prostoru a předvedl své bravurní umění. Ocenění z kategorie 
Českého svazu Fullcontactu jsme letos byli nuceni rozložit do dvou sekcí, 
předávali jsme totiž ocenění hned 20 úspěšným bojovníkům a bojovnicím a na to 
by jedno vyhlašování nestačilo. 
 
A pokud máte někdy pocit, že Noc mistrů a vůbec bojová umění jako taková jsou 
jenom pro muže, věřte mi, že i ženy si přijdou na své. Nejen, že má Česká 
republika mnoho reprezentantek v různých odvětvích bojového umění, ale i jako 
pasivní divačka se při této přehlídce budete mít dozajista na co koukat. A jedním 
takovým lákadlem jak tohoto uplynulého ročníku, tak i let následujících je a bude 
dozajista kulturistika a fitness. Ta se totiž stala další novinkou v programu. Letos 
jsme měli možnost vidět mohutné a vyrýsované tělo Jana Kubíka. A jako poprvé 
jsme i předali ocenění za kulturistické úspěchy roku 2008. Někdy bývalo na podiu 
těsno kvůli početnému zastoupení oceněných reprezentantů jednotlivých svazů, 
ovšem při předávání kulturistiky, se vyrýsovaná těla dmula i pod obleky a šaty 
zúčastněných.  
 
Všichni se dozajista těšili i na vystoupení Ondřeje Musila, zástupce svazu Shi 
Kon Budokai, který se svou ukázkou sebeobrany minulý rok u diváků zabodoval. 
Připomeňme, že o své svěřence před rokem v převleku za stařečka doslova 
rozštípal svou hůl. Ani letos se jeho vystoupení neobešlo bez převleků a make-
upu a opět předvedl úchvatnou show, která sklidila zasloužené ovace a uznání. 
V podkresu hudby z filmu Jamese Bonda doslova zničil všechny své protivníky, 
jak se na správného agenta 007 Musila sluší a patří.  
 
Zlatým hřebem večera se, jako je tomu dobrým zvykem z uplynulých ročníků, 



stalo udělování cen Fair Play, Miss Sympatie, Miss Noci mistrů a Krále Noci 
mistrů. 
 
Miss Noci mistrů se pro rok 2008 stala mladá a sympatická členka svazu Shi Kon 
Budokai Žaneta Noskeová. Titul Krále Noci mistrů letos obhájil Jiří Havránek 
z Českého svazu Fullcontactu. Cena Fair Play putovala do rukou bratrů Petra a 
Jana Kazdových rovněž z Českého svazu Fullcontactu. No a Miss sympatie 
třetího ročníku Noci mistrů se stala Jana Nácovská, členka Českého svazu 
Taekwondo WTF. 
 
Novinkou posledního ročníku se staly zvláštní ocenění za dlouholetou spolupráci 
a podporu bojových sportů u nás, kde poděkování patřilo Dáše Volfové ze 
společnosti ADAVE s.r.o. a Zdeně Mišurcové z cestovní kanceláře Skitur. Ocenili 
jsme i nejlepší pořadatele, konkrétně manžele Prstkovi z Olomouce, za bravurně 
zvládnuté a precizně připravené mistrovství Světa v kickboxu ISKA 2008. 
Předseda Asociace karate Masutatsu Oyama Jiří Žofčin udělil cenu za podporu a 
rozvoj Shinkyokushin karate v České republice v období let 2003 až 2008, kterou 
si odnesli pan Tomáš Gruber a pan Slavomír Svoboda. Ocenění za historicky 
první úspěchy ve zisku cenných kovů v bojových sportech si mohli odnést 
medailisté let minulých, tedy Jana Zicklerová z Českého svazu karate, Žaneta 
Rodovská z Českého svazu Taekwondo WTF a Richard Růžička z Českého 
svazu karate JKA. 
 
Jako třešnička na dortu třetí Noci mistrů bojových umění pak vyznělo vystoupení 
zpěvačky Magdy Malé, které zazpívala píseň z muzikálu Drákula Jsi můj pán, 
kterou věnovala Králi a Miss Noci mistrů. 
 
Celý večer byl protkán slavností atmosférou i vybraným chováním zástupců 
jednotlivých svazů. Bylo na první pohled vidět, že prestiž i úroveň bojových 
umění rok od roku v České republice stoupá a že důvodem jsou právě sportovci 
sami, kteří svým vystupováním a chováním jdou příkladem budoucí generaci 
sportovců. Již teď se všichni těšíme na další novinky i zaručená úspěšná 
vystoupení z let minulých. Proto děkujeme všem sponzorům, jmenovitě 
generálnímu partnerovi PRAŽSKÉ PLYNÁRENSKÉ a.s., generálnímu 
sponzorovi společnosti RC SPORT, dále společnostem MEDIA MARKETING 
s.r.o., TECFOOD, UNCLE SAM, ADAVE, HLAVNÍMU MĚSTU PRAHA, TOP 
HOTEL PRAHA, REK TIME, E-SUPPORT, KOVOS, CONTI, PERSO, KOVONA, 
SOFTIP a NEW RETRO, kteří se finančně podíleli na realizaci toho sportovního 
svátku. Rovněž tak patří naše díky mediálním partnerům akce, tedy ČESKÉ 
TELEVIZI, ČT 4 SPORT, SERVERU KARATE-INFO, ČASOPISŮM FIT STYL, 
RODINA A ZDRAVÍ a BOJOVÁ UMĚNÍ – FIGHTERS MAGAZÍN a pořadateli 
celé akce, tedy ČESKÉ UNII BOJOVÝCH UMĚNÍ a společnosti MEDIA 
MARKETING s.r.o.  Budeme se těšit na setkání s Vámi při příštích ročnících, tak 
tedy na shledanou a dobrou noc mistrům bojových umění. 
 


